

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM THREE / ADDENDUM TROIS
November 9, 2018 / 9 Novembre 2018

F5211-180405
Civil / Marine Engineering Services / Services de génie civil / maritime

Question #1

Section SRE 2, Cause 2.1 includes reference to the following:

“Section III: Certifications / Additional Information”

We understand the Certifications are those required in Appendix A of the RFSO. Could you advise what “Additional Information” is required to be submitted.

Response Question 1:

Information required with respect to Certifications is contained in Appendix A. Refer to section SRE 6 – Submission Requirements – Checklist for a summary of what needs to be submitted.

Question #2

Section SRE 6 identifies the Code of Conduct Certifications are to include “list of directors and consent form for each individual named on the list,”

Could you advise details of the “consent form” that is to be submitted.

Response Question 2:

Delete:

GC 28 Codes of Conduct and Certifications – Standing Offer and Contract

4. During the entire period of the Standing Offer, the Consultant must diligently update, by written notice to the Contracting Authority, the list of names of all individuals who are directors of the Consultant, as well as the corresponding Consent Forms.

GI 29 Code of Conduct for Procurement – Proposal

4. b. a properly completed and signed Consent Form, for each individual named in the aforementioned list.

5. The Proponent must diligently maintain the list up-to-date by informing Canada in writing of any change occurring during the validity period of the offer, and must also provide Canada with the corresponding Consent Forms. The Proponent will also be required to diligently maintain the list and to provide Consent Forms during the period of any standing offer and any call-ups made against the Standing Offer.

SRE 6 Submission Requirements – Checklist

Code of Conduct Certifications

- list of directors and consent form for each individual named on the list, see Appendix A Annex AA

Insert:

GC 28 Codes of Conduct and Certifications – Standing Offer and Contract

4. During the entire period of the Standing Offer, the Consultant must diligently update, by written notice to the Contracting Authority, the list of names of all individuals who are directors of the Consultant.

SRE 6 Submission Requirements – Checklist

Code of Conduct Certifications

- list of directors, see Appendix A Annex AA

Question #1

La section SRE 2, Cause 2.1 inclut les références suivantes: «Section III: Certifications / Informations supplémentaires»

Nous comprenons que les certifications sont celles requises à l'Annexe A de la DOC. Pourriez-vous indiquer quelles «informations supplémentaires» doivent être soumises?

Réponse #1

L'Annexe A contient les informations requises concernant les certifications. Reportez-vous à la section SRE 6 - Conditions de soumission - Liste de contrôle pour un résumé des éléments à soumettre.

Question #2

La section SRE 6 identifie le code de conduite. Les certifications doivent comprendre «une liste des administrateurs et un formulaire de consentement pour chaque personne nommée sur la liste».

Pourriez-vous donner des détails sur le «formulaire de consentement» à soumettre?

Réponse #2

Effacer:

CG 28 Codes de conduite et certifications - Offre à commandes et contrat

4. Pendant toute la durée de l'offre à commandes, le consultant devra mettre à jour avec diligence, par notification écrite à l'autorité contractante, la liste de toutes les personnes qui en sont les administrateurs, ainsi que les formulaires de consentement correspondants.

IG 29 Code de conduite pour la passation des marchés - Proposition

4. b. un formulaire de consentement dûment rempli et signé, pour chaque personne nommée dans la liste susmentionnée.

5. Le soumissionnaire doit diligemment maintenir la liste à jour en informant le Canada par écrit de tout changement survenant pendant la période de validité de l'offre, et doit également fournir au Canada les formulaires de consentement correspondants. Le promoteur sera également tenu de maintenir la liste avec diligence et de fournir des formulaires de consentement pendant la période de toute offre à commandes et de toute commande subséquente à l'offre à commandes.

SRE 6 Conditions de soumission - Liste de contrôle

Code de conduite Certifications

- la liste des administrateurs et le formulaire de consentement pour chaque personne nommée sur la liste, voir Annexe A Annexe AA

Insérer:

CG 28 Codes de conduite et certifications - Offre à commandes et contrat

4. Pendant toute la durée de l'offre à commandes, le consultant devra mettre à jour, par notification écrite à l'autorité contractante, la liste de tous les individus qui en sont les administrateurs.

SRE 6 Conditions de soumission - Liste de contrôle

Code de conduite Certifications

- liste des administrateurs, voir Annexe A Annexe AA